
 

Verslag bestuursvergaderingen  

 

Juni 2017 t/m augustus 2017 

 

De maanden juni t/m augustus stonden in het teken van de inschrijving voor en de start van het nieuwe 

seizoen en de jeugd en spelsysteem Eredivisie. 

 

Inschrijving nieuwe seizoen: 

 

Ondanks dat duidelijk op de site stond vermeld dat de inschrijving op 13 sluit, was dit bij een 

behoorlijk aantal teams niet bekend. Inschrijving uiteindelijk later gesloten omdat nog niet alle teams 

waren ingeschreven en hadden betaald. 

 

In verhouding veel gestopte teams. Hierdoor uiteraard ook minder ingeschreven leden dan vorig 

seizoen. 

 

Indeling: 

 

Elk jaar is de indeling weer een hele puzzel. Veel verzoekjes van niet samen spelen of juist wel en 

vaste speeldagen. In eerste instantie samen met Albert een begin gemaakt voor de indeling. 

Moet toch nog steeds beter en sneller kunnen. Uitdaging voor volgend seizoen. 

 

Einde competitie: 

 

Dit seizoen willen we afsluiten op 1 dag, waarin alle promotie- en degradatiewedstrijden, en alle 

kampioenschapswedstrijden worden gespeeld. Aansluitend een gezellige avond met een hapje en een 

drankje. 

 

 

Jeugd: 

 

Nathan en Maurice gaan zich bezighouden met het nieuwe jeugd LACO team. Maurice heeft 

inmiddels een cursus Jeugdbegeleider gevolgd. Was zeer enthousiast. 

 

Eredivisie: 

 

Alle teams die spelen in de Eredivisie in seizoen 2017-2018 hebben de vraag gekregen of zijn het 

huidige systeem van legs willen handhaven of willen kiezen voor het systeem waarbij de punten de 

doorslag geven. Gekozen is voor het handhaven. 


